



Feriening foar Doarpsbelang Gytsjerk

Notulen ALV 2024 d.d. 24 april 2024 (aanwezig 32 personen)

1. Opening

De voorzitter (voor deze E. de Vries) opent de vergadering om even na half 8 en heet de aanwezigen van harte welkom, in het bijzonder:

- Mevr. E. Soepboer namens de FNP en
- Mevr. A. Agema namens GL/PvdA
- Dhr. G. van der Meijden namens het CDA
- Mevr. M. Koetsier (dorpsondersteuner voor Trynwalderein). Laatstgenoemde stelt zich op verzoek van de voorzitter voor aan de vergadering en geeft globaal aan wat haar takenpakket is.

2. Ingekomen stukken en mededelingen

Afmelding ontvangen van dhr. S Bouwman, mevr. T. Zuidema en onze voorzitter dhr L. Talsma.

De voorzitter geeft een korte terugblik op het afgelopen jaar en benoemd nog even een aantal zaken welke het afgelopen jaar hebben gespeeld zoals de infoavond voor de Thuishaven, de inloop over de renovatie van de Canterlandseweg tot en met Rijpma en het stopzetten van activiteiten van de Bân.

3. Notulen ALV 26 april 2023.

Op de notulen van de vorige ALV zijn een na een paar tekstuele verduidelijkingen geen verdere op- of aanmerkingen en derhalve worden deze unaniem goedgekeurd.

4. Jaarverslag 2023

Het jaarverslag wordt door de secretaris ter lezing op het scherm getoond. Ook dit jaarverslag leidt tot een paar aanvullende vragen maar wordt verder inhoudelijk goedgekeurd door de ALV.

5. Financieel jaarverslag

De penningmeester geeft uitleg over de financiële situatie van het afgelopen jaar. Het aantal leden is ten opzichte van vorig jaar gestabiliseerd rond de 80% van de bewoonde panden. De in het oog springende bedragen zoals de uitgave voor de ontmoetingsruimte, het beeld, de aanschaf van de AED's en de post diversen worden toegelicht.

6. Verslag kascommissie en benoeming nieuw kascommissielid

Zowel Mevr. Zuidema als Mevr. Brattinga, de beide kascommissieleden, zijn beide niet aanwezig. De penningmeester leest het door de kascommissie ondertekende verslag voor en geeft namens de

kascommissie aan dat zij de boeken hebben gecontroleerd en in orde bevonden en dat ze dan ook voorstellen om het bestuur decharge te verlenen hetgeen vervolgens wordt gehonoreerd door de ALV.

De voorzitter vraagt vervolgens aan de vergadering of er kandidaten zijn om de functie van scheidend lid Mevr. Zuidema over te nemen. In de vergadering geeft Mevr. T. Krijgsman zich op als reserve lid.

7. Begroting 2024

De penningmeester neemt de begroting voor 2024 door en deze wordt vervolgens geaccordeerd.

8. Contributieverhoging.

Ondanks de florissante financiële positie stelt het bestuur voor om de contributie welke vanaf 2019 op dit niveau staat te verhogen in 2025 van € 7,50 naar € 10,--. Echter met de restrictie dat het project ijsbaan zoals verder in de vergadering zal worden gepresenteerd door gaat. Door deze investering zal de financiële buffer met € 30.000,-- slinken. De komende jaren verwachten we nog een AED te moeten vervangen (+/- € 2200,--) en door de toename van het aantal AED apparaten nemen ook de onderhoudskosten toe. Zonder deze investering lijkt het niet zinvol om de contributie te verhogen. De vergadering geeft aan dat het een forse verhoging is maar gaat wel akkoord.

9. Bestuursverkiezing.

Aftredend en herkiesbaar is de penningmeester dhr. J. Brouwer. Er hebben zich geen verdere kandidaten gemeld zodat de heer Brouwer herbenoemd voor de komende 4 jaar. De voorzitter geeft aan dat na lang zoeken we een vrouwelijke kandidaat hebben weten over te halen om in het bestuur plaats te nemen. Omdat de kandidaat ,Hilda Brouwer, vandaag in verband met haar werk niet aanwezig kon zijn stelt zij haar via een sheet voor. De ALV gaat akkoord met haar benoeming.

10. Pauze

11. Plannen Ijsbaan

In de visie van Doarpsbelang is door het dorp aangegeven om het ijsbaanterrein meer multifunctioneel te gebruiken. De penningmeester geeft een kleine presentatie van wat de intentie is om dit voor elkaar te krijgen:

- Een skeelerbaan welke in de winter onder water kan worden gezet (zoals in Burgum)
- Een pump track of pomp baan voor de jeugd
- Een centrale speeltuin met lokaal in het dorp wat kleine toestellen voor < 4 jaar
- Voor de wat oudere dorpsgenoten bewegingstoestellen.

Het lag oorspronkelijk in de bedoeling om ook een muziekkapel te realiseren maar deze past helaas momenteel nog niet in het bestemmingsplan.

De penningmeester geeft aan dat het een omvangrijk project is waarbij we sterk afhankelijk zijn van externe financiers zoals Rijk (BOSA), Provincie (IMF) en gemeente. Van het Rijk is ondertussen een toezegging van € 85K binnen met de restrictie om te starten voor 1 september a.s. Voor de IMF aanvraag bij de provincie hebben we een positief advies van de gemeente nodig. De penningmeester geeft aan dat de wethouder heeft aangegeven dat zij de raad zal vragen hoe zij tegenover het plan staat en hier is ten tijde van de vergadering het wachten op. Opmerking: bij nader inzien ligt dit toch anders: de wethouder heeft aangegeven dat zij een ambtelijk advies zal vragen (dus nog niet aan de raad). Deze correctie is later gemeld aan de aanwezige raadsleden.

Er worden een aantal inhoudelijke vragen gesteld over o.a:

- Doelgroep
- kan dorpsfeest nog doorgang vinden
- wordt er entree geheven of is het vrij toegankelijk
- is er gedacht aan het verplaatsen van de ijsbaan naar elders

Op zich reële vragen, echter het plan bevindt zich in een dermate prenatale fase dat heel veel nog dient te worden uitgekristalliseerd.

12. Inrichting centrum

Aan de hand van een tekening legt Pieter Woudstra uit dat er enkele kleine wijzigingen bij de kruisingen zijn ten opzichte van het eerder gepubliceerde plan. Ook gaat hij in op het plan om de parkeerplaats voor het winkelcentrum groener te maken. Het bestuur van Doarpsbelang zal hiervoor een voorstel doen wat dat kenbaar wordt gemaakt door middel van een inloop. Koos Achterhof geeft als suggestie om een werkgroep samen te stellen. Dit zal het bestuur in de komende bestuursvergadering bespreken.

13. Faunapassage/N361

De secretaris geeft uitleg over de status van de Faunapassage. Er zijn nog een aantal zaken waaraan, evenals vorig jaar al aangegeven in het verslag van de ALV, moet worden gewerkt zoals aanduiding van de parkeervakken voor bezoekers van de Bouwepet. Verder zijn we nog bezig met een infobord voor de bezoekers welke zich nu in de ontwerpfase bevindt.

Ten aanzien van de N361 zijn de volgende ontwikkelingen gaande. Het uitbreiden van een haag om zo minder zicht op de Rinia van Nautaweg Noord te krijgen waardoor het verkeer naar verwachting minder snel de bocht neemt. Het eerste stuk van de R. van Nautaweg Noord is een beetje onoverzichtelijk, in de bocht staat naast het plaatsnaambord ook een snelheidsbord. Beide zullen voor een betere zichtbaarheid worden verplaatst richting centrum Gytsjerk. Verder gaat de snelheid van de N361 over het traject Swarteweisein tot aan Gytsjerk terug naar 60 km behalve het stuk van de Ypeysingel tot aan de Brédyk wat 80 km blijft. Vanuit de vergadering komen diverse, zowel positieve als negatieve, reacties, wel is de algemene mening dat beter gekozen had kunnen worden voor 1 snelheid voor het hele stuk. Door het bestuur wordt aangegeven dat dit een keuze is van de provincie.

14. Haven

Ondanks dat het project niet direct onder Doarpsbelang valt geeft Pieter een overzicht van de huidige status. De ligplaatsen aan de zuidzijde en noordzijde zijn nu allemaal hersteld. De twee elektrische boten zijn aangeschaft en kunnen worden gehuurd voor een tochtje. Bij het Set is men nog bezig om een opstappunt voor suppers/kanovaarders te realiseren (steiger).

15. Atsjebosk

In het verleden was er de mogelijkheid om via een pad een rondwandeling te maken vanaf de Rinia van Nautaweg bij de benzinepomp langs door het weiland naar het Atsjebosk en dan via de Nieuwe Straatweg weer terug. In 2014 heeft de eigenaar van het stuk weiland het pad echter afgesloten. Het bestuur wil aan de vergadering vragen of zij instemmen met het opstarten van besprekingen met de eigenaren en de gemeente om een wandelpad weer mogelijk te maken. De vergadering geeft aan dat zij dit plan van Dorpsbelangen ondersteunen.

16. Gemeenschappelijk vuurwerk.

In 2023 is vanuit de gemeente gevraagd aan de dorpsbelangen om te kijken of een centraal afsteekpunt voor vuurwerk ook een optie kon zijn voor o.a. Gytsjerk net zoals wij in het verleden ook hebben gehad in Oentsjerk. Op zich staat de vergadering hier niet negatief tegenover maar de praktische uitvoerbaarheid zien zij niet direct voor zich. Vragen als hoe denkt de gemeente te handhaven, komt er een eventueel afsteekverbod, worden besproken.

Conclusie aan het eind van de discussie is dan ook het zou kunnen maar dan in combinatie met een georganiseerd samenzijn, een alleenstaand event lijkt niet haalbaar en ook de handhaving ziet men als een groot struikelblok. Over de plaats van het gebeuren wordt geen uitspraak gedaan omdat niet bekend is hoe de andere dorpen er in staan.

17. W.v.t.t.k

Dhr. Van der Meijden geeft namens SWIM aan dat het voortbestaan van het zwembad allerminst zeker is als er geen vrijwilligers zich melden voor werkzaamheden in en om het zwembad. Het lijkt erop dat de gedachte is gaan leven dat door de investering in de kleedruimte het voortbestaan is gegarandeerd maar hij geeft aan dat de gemeente nog elk jaar een kleine € 1,5 ton in het zwembad stopt.

Vervolgens geeft de voorzitter de mogelijkheid aan Mevr. Suzanne Weening om zich voor te stellen. Zij is aangesteld als medewerkster bij het BOB om het buurtwerk nieuw leven in te blazen.

18. Rondvraag

Dhr. de Haan geeft aan dat er een aanvraag voor het kappen van een drietal wilgen is gepubliceerd. Navraag leert dat dit door het Wetterskip is gebeurd in verband met de aanleg van een polderdijk om een eventuele overstroming tegen te gaan. Dhr. de Haan geeft aan hiertegen in beroep te gaan. Dhr. Achterhof vraagt de ALV om een blijk van waardering voor de vele zaken die het bestuur momenteel onder handen heeft. De ALV onderstreept dit met een applaus.

Mevr. Greijdanus geeft aan slecht te spreken te zijn over de woonmogelijkheden voor de jeugd en of er een bepaald percentage van de woningen toegewezen kan worden aan de jeugd. De heer van der Meijden neemt het woord en geeft aan dat de situatie per 1 januari 2024 is gewijzigd door de nieuwe huisvestingwet waarmee de gemeenten meer mogelijkheden krijgen om een betaalbare woning te vinden voor iedereen. Het bestuur van Doarpsbelang erkent de problematiek, voor zowel ouderen als voor jongeren zijn de mogelijkheden beperkt, maar woningbouw is een langdurig traject gezien de vele betrokkenen die er een zegje over moeten zeggen.

19. Sluiting

Rond 22.00 uur dankt de voorzitter de aanwezigen en sluit de voorzitter de vergadering.

Opgemaakt door J. Brouwer (penningmeester)

Getekend Gytsjerk d.d.: 5 juni 2024.


De voorzitter

L. Talsma


De secretaris

P.J. Woudstra